
 

Geachte, 

De regeling is mij duidelijk en leesbaar. 

Opmerkingen. 

Aardbevingsgebied beperkt zich tot een gebiedskaart opgemaakt in 2017. Met verstand is dit gebied 
de afgelopen jaren groter geworden, zoals nu ook wordt gehanteerd door het IMG (zie de 
postcodelijst die daarbij hoort). 

De volledige vergoeding €40k  in het oude gebied en de 20K met eigen financiering in overige 
gemeenten strookt niet met een nieuw begin voor alle Groningers. Bij de startstreep wordt ten 
onrechte al een verschil en uitzondering gemaakt in een regeling voor alle Groningers om met een 
nieuw begin te starten. 

Daarnaast zijn de postcode gebieden voor de ING schadetoekenning duidelijk. Dus ook in de 
omgeving van de gasopslag locaties wordt schade toegekend. Neem het puntje in Haulerwijk 
(gasopslag Langelo). IMG schade toegekend maar niet in aanmerking komen voor deze maatregel. 

 

Binnen het aardbevingsgebied worden alle woningen die daartoe schade hebben ondervonden 
versterkt of zelfs vervangen. Los van de ambtelijk gekneuterde aanpak over de jaren heen is het IMG 
nu aardig op dreef en kan zeker worden aanbevolen om koppelkansen in dit gebied te creëren met 
deze regeling. Ik breng ook even in gedachte dat er vanaf 2018 al vele "subsidieregelingen" zijn 
geweest waarbinnen palletkachels, zonnepanelen en andere zaken konden worden vergoed. 

Gelijke monniken gelijke kappen. Geen  onderscheid maken in postcodegebieden maar een 
maatregel die of voor alle Groningers geldt of aansluiten bij de IMG postcodelijsten. 

Inhoudelijk isoleren is voor bewoners afhankelijk van de al genomen maatregelen en nog te nemen 
maatregelen. Voor glas is de keuze alleen HR++ en geen kozijnen. Onlosmakelijk is de maatvoering 
afhankelijk van de uitgangssituatie. Van enkel en dubbelglas naar minimaal HR++ past dit niet in alle 
kozijnen en moeten ook deze vervangen kunnen worden. Bewoners die dit al wel gedaan hebben, 
hebben dit met de wetenschap van  toen ook zo goed mogelijk uitgevoerd met bijvoorbeeld 
kunststof kozijnen. Persoonlijk heb ik dun dubbelglas en enkelglas wat betekent dat ik het glas HR++ 
in de maatregel kan meenemen maar de kozijnen niet. Wel kan ik binnen de bestaande maatvoering 
vacuümglas aanbrengen. Ik zie deze mogelijkheid graag in de maatregel terugkomen. 

Wat mij stoort is de uitvoering van de afgelopen jaren, waarbij gemeenten voldoende (SPUK) 
middelen hebben gekregen van het Rijk om met de energietransitie (besparen) aan de slag te gaan. 
Deze middelen niet hebben benut in de uitvoering om samen met bewoners aan de slag te gaan 
maar een kudde aan beleidsmedewerkers en op afstand regelingen. Gemeente Westerkwartier is 
daar een mooi voorbeeld van. Energiecoaches eruit en energieadviseurs erin met een matige 
productie. Bovendien zijn deze energie adviseurs ook nog intermediair in de voorbereidingen voor 
maatregel 29. Nij Begun voor alle Groningers is volgens mij ook het gelijktrekken van alle 
gemeentelijke escapades op dit gebied om te komen tot een efficiënt proces voor de uitvoering. 

 

Evert 


